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2024-2025（2）研究生选课和评教通知

2024-2025(2) Notice on Graduate Course Selection and Teaching Evaluation

研究生同学：

Graduate students:

2024 级研究生即日起至 2025 年 2 月 22 日自行在网上选课。每门课程的具

体起止周数和上课时间地点等信息请以系统为准（2月 23 日选课系统关闭),因

部分课程第一周开课，且任课教师会提前打印选课名单，所以建议同学们尽快完

成选课。如遇名单问题，请咨询相关任课教师。

Graduate students of the class 2024 could have an online selection for the

courses from now until February 22, 2025. The specific starting and ending weeks,

class time and place of each course are subject to the system. (Since some courses will

start in the first week, and the instructor will print the students list in advance, it is

recommended that students complete the course selection as soon as possible. Please

consult related instructors with the name-list problem.

请按照个人培养计划选择教学班，如与个人培养计划不一致，需要修改个人

培养计划（研究生综合服务平台-培养管理-我的培养计划中修改，如果导师已经

审核通过，请提醒导师收回培养计划，使之为草稿状态，且保持草稿状态直至选

课结束）。如果在个人培养计划中选错学期的，也需要修改个人培养计划，且自

行选教学班（请根据专业选择合适的教学班）。相关课程选好后，建议不要随意

退、换班，否则有可能退选后因班级人数已满而无法选班。

Please choose the class according to the personal training plan. If it is

inconsistent with the personal training plan, the personal training plan needs to be

modified (modify in the Cultivation Management【培养管理】 - My Training plan

【我的培养计划】 ; if the supervisor has approved your plan, please remind the

supervisor of withdrawing to make it in draft state, and keep the draft state until the

end of the course selection). If you choose the wrong semester in the personal training

plan, you also need to modify the personal training plan and choose the teaching class

by yourself (please choose the appropriate teaching class according to the major).
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After the related courses are selected, it is recommended not to withdraw or change

classes at will, otherwise it may be unable to select classes due to the full capacity of

classes after withdrawal.

请在 2月 28 日前完成网上评教。网上评教操作方法如下：进入研究生综合

服务平台-培养管理-网上评教。研究生应对本人 2024-2025（1）学期所选每一

门课程进行评教。

Please complete the online evaluation before February 28. The operation

method of online teaching evaluation is as follows: Access the Comprehensive

Service Platform for Graduate Students【研究生综合服务平台】 → Cultivation

Management【培养管理】 → online Teaching Evaluation【网上评教】. Graduate

students should evaluate each courses taken in the 2024-2025 (1) semester.


